



Letter to Parents No.9 – 2020/21

Dear Parents/ Guardians,

2020/21 November Notice (1)

To have a better understanding of our school's measures and facilitate home-school co-operation, parents may read the following circulars in detail:

- a. Arrangements of November and December Events
- b. 75th Anniversary Inter-House Singing Competition
- c. Survey on Parents' Opinion about the School
- d. Application for "Student Activities Support Grant"

The reply slip should be duly completed through eClass on or before 25.11.2020 (Wednesday).



Yours faithfully,

IU Kok-Kin
Principal

The notice will be uploaded to our school website for your reference.

18.11.2020

a. Arrangements of November and December Events

Due to the COVID-19 pandemic, One Club One Activity Day on 20.11.2020 (Friday) and Enhanced Smart Teen Project between 23.11.2020 (Monday) and 27.11.2020 (Friday) will be cancelled.

Sports Day Heat and Final on 14.12.2020 (Monday) and 15.12.2020 (Tuesday) will be cancelled and changed to normal school days. Students should follow Day 1 timetable on 14.12.2020 (Monday) and Day 2 timetable on 15.12.2020 (Tuesday) respectively. As shown in the School Calendar, 16.12.2020 (Wednesday) is the School Discretionary Holiday.

School Picnic on 21.12.2020 (Monday) will be changed to One Class One Activity Day. Students will have normal lessons during the first and second periods and will engage in One Class One Activity during the third and fourth periods.

75th Anniversary Inter-House Singing Competition will be held on 22.12.2020 (Tuesday) while Christmas party in classrooms will be cancelled.

b. 75th Anniversary Inter-House Singing Competition

75th Anniversary Inter-House Singing Competition is scheduled on 22.12.2020 (Tuesday). All students must attend. Details are as follows:

Assembly time: 8:15 a.m.

Dismissal time: Around 12:55 p.m.

Venue: School Hall

Dress Code: School activity uniform / Casual wear (Only for students who participate in the Dress Casual Day. Details for Dress Casual Day would be announced in due course.)

Remarks: Contestants are allowed to dress in costumes during the competition. They must dress neatly and tidily.

Programme Rundown:

Time	Items
08:15 - 08:20	Roll call
08:20 - 08:25	S1 and S2 students enter school hall Other form students watch the live show in classrooms
08:25 - 09:40	Solo singing competition
09:40 - 09:50	Break
09:50 - 10:00	S3 and S4 students enter school hall Other form students watch the live show in classrooms
10:00 - 11:15	Choral singing competition
11:15 - 11:25	Break
11:25 - 11:35	S5 and S6 students enter school hall Other form students watch the live show in classrooms
11:35 - 12:20	Inter-house choral singing competition
12:20 - 12:25	Dance performance
12:25 - 12:55	Award ceremony
12:55	Dismissal

*Cross-boundary students need to watch the live show via Zoom: zoom.us/j/2518409324

Should you have any queries, please contact Mr. LO Chi-fai or Mr. LAU Tak-pui at 2476 2357.

c. Survey on Parents' Opinion about the School

According to the guidelines issued by the Education Bureau, a survey on parents' opinion about the school will be conducted. It aims to help the school collect and manage data for self-evaluation, so as to raise the effectiveness of school self-evaluation and plan for better future development.

A random sample of parents will be invited to take part in this survey. To ensure its objectivity and reliability, the survey will be conducted anonymously. Parents who are selected will receive a questionnaire with an answer sheet attached. Please complete the questionnaire and return it to class teachers on or before 11.12.2020 (Friday). A random sample of students will also be invited to complete a similar online survey.

Should you have any queries, please contact Mr. CHAN Chi-wing at 2476 2357.

d. Application for "Student Activities Support Grant"

The "Student Activities Support Grant" (SAS Grant) was set up by the Education Bureau (EDB) in early 2019 to support students with financial needs to participate in more life-wide learning activities organized or recognized by schools. The SAS Grant is open for application from public sector schools and schools under the Direct Subsidy Scheme.

The amount of SAS Grant disbursed to schools is calculated based on the number of students in receipt of Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or School Textbook Assistance Scheme (STAS) full-grant for the school year. Beneficiaries of the SAS Grant are primary and secondary school students in receipt of either the CSSA or the STAS full-grant. In view that some families may lack means to support their children to participate in life-wide learning activities but for various reasons are not in receipt of the CSSA or STAS full-grant, schools may formulate school-based criteria for identifying such students so that they could benefit from the SAS Grant. The subsidy for supporting such students should be capped at 25% of the total provision of the Grant for the school year.

As eligible students might participate in different number of life-wide learning activities covering different Key Learning Areas (KLAs) and curriculum areas, the amount of the Grant received by each student for the whole school year may differ. The school has formulated criteria to ensure fair and impartial use of the Grant in order to support more students with financial needs.

	Activities/ Competition Inside Hong Kong	Exchange/ Competition Outside Hong Kong
Period of Application	within 2020/21 School Year	
Amount of Subsidy	subject to the situation	
Application Procedure	For each activity, students should apply to Mr. LO Chi-fai, Staff Room B, with <u>the full ECA notice one week before the submission deadline of the notice.</u>	

Should you have any queries, please contact Mr. LO Chi-fai at 2476 2357.



Letter to Parents No.9– 2020/21

Reply Slip

To the Principal of Yuen Long Public Secondary School,

i) I, the parent of _____ (Class: _____)(Class No.: _____), acknowledge the receipt of the following circulars:

- a. Arrangements of November and December Events
- b. 75th Anniversary Inter-House Singing Competition
- c. Survey on Parents' Opinion about the School
- d. Application for “Student Activities Support Grant”

Signature of Parent/Guardian: _____

Name of Parent/Guardian: _____

_____.11.2020



家長通函第 9 號 – 2020/21

敬啟者：

2020/21 學年十一月份學校安排須知 (一)

為讓家長更了解學校各項措施及促進家校合作，請家長詳閱下列通告：

- 一、十一月、十二月活動安排
- 二、鑽禧校慶社際歌唱比賽
- 三、「家長對學校的意見」問卷調查
- 四、申請「學生活動支援津貼」計劃

請家長於 2020 年 11 月 25 日（星期三）或之前經 eClass 填妥「家長綜合回條」。

此致

各位家長



元朗公立中學校長

余國健 謹啟

上述通告將上載至本校網頁，歡迎家長瀏覽。

2020 年 11 月 18 日

一、十一月、十二月活動安排

因疫情關係，本校將取消 11 月 20 日（星期五）之「一學會一活動日」及 11 月 23 日（星期一）至 27 日（星期五）之「多元智能躍進計劃」。

12 月 14 日（星期一）及 15 日（星期二）之陸運會將會取消，改為上課日。12 月 14 日以星期一時間表上課，12 月 15 日則以星期二時間表上課。而 12 月 16 日（星期三）仍依校曆表所示為學校自決假期。

12 月 21 日（星期一）之「學校旅行」將改為「一班一活動日」，首兩節將如常上課，第三節、第四節在校內進行一班一活動。

12 月 22 日（星期二）之聖誕聯歡會將只進行鑽禧校慶社際歌唱比賽，不設各班聖誕聯歡會。

二、鑽禧校慶社際歌唱比賽

本年度社際歌唱比賽將於 2020 年 12 月 22 日（星期二）上午舉行，所有學生必須出席，詳情如下：

上學時間：上午 8:15

解散時間：約下午 12:55

地點：本校禮堂

服飾：學校活動服／便服（只限參加便服日的同學，便服日之詳情將於稍後公佈）

其他事項：參賽者當天可攜帶比賽服飾回校更換，惟比賽服飾及儀容仍須以端莊整潔為原則，不可標奇立異。

比賽流程：

時間	比賽流程
08:15 - 08:20	點名
08:20 - 08:25	中一、中二學生進入禮堂 其餘級別的學生在課室觀看比賽直播
08:25 - 09:40	獨唱比賽
09:40 - 09:50	小息
09:50 - 10:00	中三、中四學生進入禮堂 其餘級別的學生在課室觀看比賽直播
10:00 - 11:15	合唱比賽
11:15 - 11:25	小息
11:25 - 11:35	中五、中六學生進入禮堂 其餘級別的學生在課室觀看比賽直播
11:35 - 12:20	四社大合唱比賽
12:20 - 12:25	跳舞表演
12:25 - 12:55	宣佈結果及頒獎
12:55	放學

*跨境生請以 Zoom 觀看禮堂直播：zoom.us/j/2518409324

如有查詢，請致電 24762357 與盧志輝老師或劉德培老師聯絡。

三、 「家長對學校的意見」問卷調查

根據教育局指引，本校將進行隨機抽樣「家長對學校的意見」問卷調查，以幫助學校收集及管理自評數據，進一步推動提升學校以數據為本的自評效能，讓學校能更準確地掌握校本的發展進程，制訂未來發展方案，促進學校發展。

經隨機抽樣下，本校將邀請部分家長參與是次問卷調查。為確保問卷客觀可靠，問卷調查將以不記名方式進行。被抽中的家長將於12月初收到問卷連答題紙一份，煩請家長完成問卷，於12月11日（星期五）或以前將已完成的問卷經 貴子弟交回班主任。另外，學生也會在隨機抽樣下，於校內完成網上問卷調查。

如有查詢，請致電 2476 2357 與陳志榮老師聯絡。

四、 申請「學生活動支援津貼」計劃

教育局於 2019 年初成立學生活動支援基金，讓公營學校及直資學校申請，以支援有經濟需要的學生參與更多學校舉辦或認可的全方位學習活動。

每所學校所獲得的津貼是根據校內領取綜合社會保障援助（綜援）或學校書簿津貼計劃—全額津貼（全津）的學生數目計算。津貼的受惠對象為校內領取綜援或全津的中、小學生。考慮到部分家庭基於各種原因沒有領取綜援或全津而又未能負擔學生參與全方位學習活動的開支，學校可自行訂定校本準則，以識別未有領取綜援或全津而又有經濟需要的學生。用於支援校本評定為有經濟需要的學生的津貼，上限為全學年津貼金額的 25%。

由於不是所有合資格學生都會參與相同學習領域 / 課程範疇組織的全方位學習活動，而不同活動所獲的資助也有差異，所以每名合資格學生全年不一定獲得同額的資助。學校已制定公平、公正、合理的原則，妥善運用撥款，讓有經濟需要的學生廣為受惠。

	境內活動/比賽	海外交流/比賽
申請期限	2020/21 學年適用	
每次活動最多可獲資助	視乎情況決定金額	
申請方法	每次申請學生需帶同有關活動的 <u>完整活動通告</u> ，並於 <u>遞交回條限期前一星期</u> 向 B 房盧志輝老師申請。	

如有查詢，請致電 2476 2357 與盧志輝老師聯絡。



家長通函第 9 號 - 2020/21
家長綜合回條

敬覆者：

甲部 本人為_____ (____班) (____號) 之家長，已知悉下列通告詳情：

- 一、十一月、十二月活動安排
- 二、鑽禧校慶社際歌唱比賽
- 三、「家長對學校的意見」問卷調查
- 四、申請「學生活動支援津貼」計劃

此覆

元朗公立中學校長

家長／監護人簽署：_____

家長／監護人姓名：_____

2020 年 11 月 日